TWPCT **7** 天 Days **晚** Nights

# 台湾元旦狂欢 TAIWAN NEW YEAR CARNIVAL

횧 台北 / 苗栗 / 台中 / 南投 🏻 Taipei / Miaoli / Taichung / Nantou



3 台北 ● Taipei

清境农场 Cingjing Farm

桃园 Taoyuan

苗栗 Miaoli

台中 ①



## 管 特色安排 Special ARRANGEMENT

- 纸箱王现场体验手作 Fun DIY carton Experience
- 十分老街放天灯 Shifen Old Street Release Sky Lantern
- 季节性赏花 Seasonal Flowers
- 全程不进购物店 Zero Shopping Shop
- 跨年烟火倒数 New Year's Eve Fireworks Countdown

#### 行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

● 隐在竹林间的竹庐【溪头森林游乐区】 Hidden Bamboo Cottage【Xitou Forest Recreation Area】

Hidden Bamboo Cottage 【Xitou Forest Recreation Area 日式风格的搞怪萌文化村【溪头妖怪村】 Japanese-style oddly Culture Village【Monster Village】

天然奇岩聚集地【野柳】
 Natural Wonder Rock Site【Yeliu Geopark】

放松心灵最佳地方【好望角】
 The best places to Refresh【 Houlong Cape of Good Hope】

怀旧洋式建筑风情【宫原眼科】
 Nostalgic Foreign Architecture【Miyahara Eye Hospital

● 世界最高建筑之一【台北101】 One Of The Tallest Buildings In The World【Taipei 101】

**☀ ፲፲፫₭፪፻** 含票 Include Ticket

#### ● 膳食 MEALS

- 金品小笼包King Ping Xiaolongbao

#### ₩ 酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel
- 特别安排入住清境农场 Special Arrangements Stay At Cingjing Farm
- 保证2晚住宿西门町区域 Guaranteed Stay 2 Nights At Ximending Area

#### 

- 西门町 Ximending Shopping District
- 九份老街 Jiufen Old Street
- 逢甲夜市 Fengjia Night Market
- 101购物中心 101 Shopping Mall
- 饶河夜市街 Raohe Street Night Market



ICKET









猴探井天空之桥 Houtanjing Sky Bridge



机上用餐

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往宝岛一台湾。

西门町商圈购物:俗话说:不到西门町永远不知道台北的热闹,它是 汇集了潮流、美食、购物的逛街娱乐大本营。

小吃推荐: 阿宗面线、排骨饭、三兄妹白苦瓜牛奶

#### 第2天台北

早晚

十分老街(四人一灯):铁道迷怀旧的朝圣地,更是电影"那些年,我们一起追过的女孩"拍摄地,您可在复古老街上放天灯祈愿。

十分瀑布: 垂帘型瀑布, 气势恢弘, 有台湾尼加拉瀑布美称。

**九份老街:** 它是昔日的金矿产区,也是今日的电影"悲情城市"的外景地。

小吃推荐: 醉鸡、卤肉饭、 鱼丸汤、芋圆

野柳: 野柳奇岩是这里的主要看点,也是世界奇观之一。这里经过波浪侵蚀、岩石风化及海陆相对运动、地壳运动等地质作用的影响乃生成罕见的地形、地质景观,极具观赏、研究价值。

#### 第3天 台北 譚 苗栗 台中

早年

**好望角风车:** 好望角是全台湾风力发电最密集的地方,可以看见不少风车在蔚蓝的天空中转动。

**宫原眼科:** 原是一栋砖木结构老洋房,日据时期是宫原武熊医生开设的眼科医院。在复古老建筑里,品尝各色精致甜品,视觉和味觉的双重享受。

**审计新村:** 现今审计新村成为历史与艺术并存的文创园区,与附近勤美绿园道、美术馆等周边艺术人文景点形成新兴商业活动区。

纸箱王(欢乐自制体验):展示各式各样的DIY纸艺品精致的造型灯饰到可水洗的纸包帽同时也有优质的蜂蜜礼盒。

**逢甲夜市**: 逢甲夜市是特色小吃聚集的地区,异国风味小吃近来异军突起,包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒、欧洲风味的咖啡,还有日本各种汤头的拉面。

小吃推荐: 官之林大肠包小肠、碳烤鸡排、烤干贝、蛋饼

#### 第4天台中 編 南投

早午晦

**日月潭国家风景区(含船游):** 地形依山傍水,全潭以光华岛为界。 北面如日、南面如月,故名日月潭。途经拉鲁岛(Lalu),一座位于台 湾南投县日月潭中央的小岛。

文武庙: 位于日月潭山腰上, 因供奉孔子、岳飞以及关羽而得名。庙宇以金黄色为主、巍峨耸立、 气势非凡、值得细细欣赏以及回味。 妮娜巧克力梦想城堡: 有「台版霍格华兹」美誉,中古世纪城堡让你

**猴探井天空之桥:** 空中走廊全长约220公尺,最高点距面22.6公尺,相当于7层楼高。走在上方可以一览大片树冠层,宛如置身云端般,可将森林谷底尽收眼底。

**妖怪村:** 妖怪村里高高悬挂的红色灯笼和各种夸张的妖怪雕像,都透着浓浓的"妖气"。



#### 第 5 天 南投 湯湯 清境农场

早午晚

**溪头森林游乐区:** 因位于北势溪源头而得名,种植红桧、银杏、扁柏等珍贵树种,是一处理想的森林浴场。三面环山,经年气候凉爽,如人间仙境般的氤氲竹林,搏得众人钟爱,一年四季游客络绎不绝。

**紫南宫:**数一数二的求财灵庙扛霸子,不论是做生意或者从事业务工作,乃至于一般的上班族朋友,就连许多商界名人、知名艺人也曾专程走访参拜,来到紫南宫,可以求发财金、祈福金鸡。

**清境农场:** 四季景色秀美,春夏两季看绿草茵茵鲜花遍开,深秋赏红枫,冬天观积雪。在青青草原亲近放养的绵羊,观看有趣的绵羊脱衣秀,品尝新鲜的乳制品。

**青青草原:** 清境农场热门的景点,海拔1800米,是世界上极为少见的高海拔草原。

清境日落: 欣赏日落的瞬间美态!

#### 第6天 清境农场 268km 台北

早午

**维格饼家**: 华人世界第一指名伴手礼,您可在这购买台湾著名的精美 糕点与亲朋戚友分享同乐。

阳明山小油坑: 阳明山公园内的一处火山喷气孔,欣赏一串串晶状和针状的硫磺结晶,并听听喷气口的爆裂声,体验后火山活动的情形。

**阳明山竹子湖海芋(2-3月份):** 台湾最早出现日本樱花的地方,海芋季更是阳明山国家公园的年度盛事。

**阳明山竹子湖绣球花(4-5月份):** 五彩缤纷的绣球花开满山野,一团闭鲜艳色彩点缀着山谷,无疑是拍照打卡的好去处。

当季行程变更,阳明山景区将被替换为:

**淡水渔人码头+淡水老街(6-12月份):** 淡水河入海口的码头,在堤岸咖啡悠闲体验渔港风情,在情人桥上欣赏淡江夕照。走街串巷,品尝地道的鱼丸、鱼酥美食,感受淡水市井风情。

**花钟:** 阳明山最知名的地标之一,钟面以绿草为底,其间栽植五彩缤纷的花卉,整点播放悦耳音乐。

**101购物中心(观景台自费)**: 在世界上最高的大楼享受宽广,舒适的购物乐趣。大楼主要共分为购物中心,办公大楼及景观台,是一栋集合时尚,观光、商业及文化的大楼。

四四南村:台北第一座眷村,展示着60年代的台湾眷村真实的生活场景。这里在平日聚集许多拍婚纱和怀旧的人们,假日则有特色集市,成为台北信义区新兴的热门景点。

**饶河街夜市**: 这里人潮汹涌,不少是慕名而来的游客。整个夜市有400多家摊店,不管是豆花、蚵仔面线、药燉排骨,还是土耳其特色冰淇淋,包你尝过难忘。

小吃推荐: 卤肉饭、药炖排骨、蚵仔面线

#### 第7天 台北 端 桃园 > 入境

早/机上用餐

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运旅游期待与您再出发。





#### 日月潭国家风景区 Sun Moon Lake

Day 1 Depart > Taoyuan Taipei

**MOB** 

Assemble at international airport, departure flight to Taiwan. Ximending Shopping District: A shopping place that gathered variety of shops such as accessory shops, and known for street art performances, its offers a venue for youths to express themselves. Recommend Food: Ah Zong Noodles, Spareribs Rice, Bitter Gourd

#### Day 2 Taipei

Shifen Old Street (4 Persons 1 Sky Lantern): Shooting place for drama "You Are the Apple of My Eye". Here also the hot place release sky lantern.

Shifen Waterfall: An iconic waterfall that has been nicknamed Taiwan's mini Niagara falls.

Jiufen Old Street: An old mining area, which now is a place for selling delicious snacks.

Recommend Food: Drunken Chicken, Braised Pork Rice, Fish Balls Soup, Taro Balls

Yehliu Geopark: Is home to a number of unique geological formations including the iconic "Queen's Head", and is located along a cape stretching out from the town of Wanli.





Cape of Good Hope Wind Turbine: Cape of Good Hope is the most dense place for wind power generation in Taiwan. You can see many wind turbines turning under the blue sky.

Miyahara Eye Hospital: The building was salvaged from an old eye hospital and recreated into something really charming. It is a basically retail shop selling their house brand ice cream, pineapple pastries, chocolates, tea, cookies and tea snacks.

Shen Ji New Village: The village has become a cultural and creative park where history and art coexist, forming an emerging commercial activity area with surrounding art and humanities attractions such as Qinmei Green Parkway and the Art Museum.

Carton King (DIY Experience): You will find paper-made hats and handbags in the souvenir shop as well as all kinds of creative paper artworks on display in the exhibition hall.

Feng Jia Night Market: It features all kinds of mouth-watering, innovative Taiwanese snacks and exotic cuisines such as: proceed eggs, Mexico biscuits, Japan Crunchy sticks, European style coffee, and Japan ramen.

Recommend Food: Taiwanese Style Sausage, Grill Chicken Steak, Grill Scallops, Biscuit Eggs

#### Day 4 Taichung Rantou

BI D

Sun Moon Lake (Include Crusing): The largest lake in Taiwan . Then pass-by GuangHua Island, also known as Lalu Island.

Wenwu Temple: The temple to enshrine and worship Confucius, Guan Gong and Yue Faye.

Nina Chocolate Dream Castle: Has the reputation of "Taiwan version of Hogwarts". The medieval castle will let you fly to Europe in a second! Houtanjing Sky Bridge: It is an a 22.6 meter elevated platform that runs in a 180 meters long loop just below the Japanese cedar (Cryptomeria japonica) forest. It is a nice attraction to visit as it gives visitors a bird's eye view of the forest floor.

Monster Village: A Japanese style village, when you arrive Monster Village, a big red "Toril" will instantly grab you attention. After passing the toril, adorable Japanese monster statues and cute creatures can be seen all over the village, as well as red lanterns hung on the eaves.

#### 溪头森林游乐区 Xitou Forest Recreation Area

#### Day 5 Nantou 35km Cingjing Farm

Xitou Forest Recreation Area: It is named because it is located at the source of Beishi River. Planted with red cypress and ginkgo., Hinoki cypress and other precious tree species, it is an ideal forest bathing beach. Surrounded by mountains on three sides, the climate is cool all year round. The dense bamboo forest is like a fairyland on earth. It is loved by everyone and has an endless stream of tourists all year round. The main sights include University Pond, Ginkgo Forest, Youth Activity Center, Bamboo House, Xitou Sacred Tree, Mengzong bamboo forest, red cypress forest, etc.

Zinan Temple: One of the best temples for seeking wealth, whether it is for business or work, even many business celebrities and well-known entertainers have special visits to Zinan Temple asking for fortune and pray for the golden rooster.

Cingjing Farm: Known as a "Foggy Eden" far away from the city area in the mountains, Qingjing Farm is great for those who enjoy fresh air, lush forests, acre of flowers along the plains and hillside, and beautiful starry nights.

Green Green Grassland: Located in the northern section of Qingjing Farm is Green Grassland, which is an open pasture ground for livestock such as sheep and cows to roam and graze freely. Cingjing Sunset: Enjoy the beautiful moment of sunset!

#### Day 6 Cingjing Farm 268km Taipei

Vigor Biscuit Shop: A famous and award winning pineapple cake shop in Taiwan, you can buy some local specialty as your souvenirs. Yangmingshan Xiaoyoukeng: One of the best places to feel the pulsation of the volcano under your feet.

Yangmingshan Bamboo Lake Calla Lily (Feb-Mar): Taiwan's earliest place for Japanese cherry blossoms, and the Calla Lily Season is the main annual event of Yangmingshan National Park.

Yangmingshan Bamboo Lake Hydrangea (Apr-May): When the hydrangea blossoms whole around the mountain here will be a good

During change season, Yangmingshan Xiaoyoukeng replaced by: Tamsui Fisherman's Wharf + Old Street (Jun-Dec): Fisherman's Wharf is well known for its beautiful sunsets, seafood, and, more Street is a boardwalk-like area full of shops, carnival games, restaurants, cafés, and xiaochi snacks.

Flower Clock: One of Yangmingshan's most famous landmarks, the clock surface is based on green grass, surround by colorful flowers and pleasant music is played throughout the time.

101 Shopping Mall (Viewing Platform For Own Expenses): A satisfying experience for those who enjoy checking out the upscale boutiques of the entire major international fashion brands and labels. Forty-Four South Village: The first military dependents' village in Taipei, showing the real life scenes of the Taiwanese military dependents' village in the 1960s. Weekdays have many people gather here for wedding photos and nostalgia. Holidays have a special market, which has become a new popular attraction in Taipei's Xinyi District. Raohe Street Night Market: The crowds night market that many tourists come here. The entire night market has over 400 stalls, whether the bean curd, oyster noodles, stewed pork ribs, or Turkish ice cream which you will tast and unforgettable.

Recommend Food: Braised Pork Rice, Stewed Pork Ribs, Oyster Noodle

Day 7







B/MOE

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!







野柳地质公园 Yehliu Geopark

逢甲夜市 Fengjia Night Market



Ximending Shopping District



金品小笼包 King Ping Xiaolongbao

#### 出发日期 DEPARTURE DATE:

#### 必须符合条规:

- 1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。 2. 所有航班如有更改,恕不另行通知。 3. 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。 4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。 5. 如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。 7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。 8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员, 本公司保留决定操作或取消此行程。 9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满, 不可预测等因素,将以同级酒店取代。 10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。 11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。 12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.

#### 团费 TOUR FARE:

#### Terms & Conditions Apply:

- Terms & Conditions Apply:

  1) Or servers the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestitible factors without prior notice.

  2) All flight are subject to change without prior notice.

  3) All sooking will be subjected to terms and conditions of Participation of optional tours will be at passengers own expense.

  5) Admission and entrance ticket will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
  8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 16 and below will solely be at discretion of 10 travel.
  9. Gley be at discretion of 10 travel. Standard. In the event that a commodation, if the stated hotel in unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards. 10 Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. 10 will not be responsible for the standard of t





### IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. TIME EDGE VACATION CON PUB (17/4279-1) (17/3557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2) FREE VACATION SDN. BHD. (1214279-D) (KPK/LN 8618)

- IPOH OFFICE: \$\,+605 253 2766 / +6016 559 8766 O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,
- +6016 311 0632
- O NO. 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI, 80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.



20250709